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بابت زير پا گذاشتن خطوط قرمز

فدراسيون وزنه برداري در واكنش به اقدام غيرقانوني و ضدمنافع ملي يكي از 

اشرف رامين
ورزشكاران خود ضمن محكوميت اين حركت، اقدام به محروميت مادام العمر       بازتاب

ورزش��كار خاطي و انحلال كميته پيشكس��وتان وزنه برداري كرد. اما مديران 
فدراسيون خوب مي دانند كه مسئوليت اعزام تيم ها با آنهاست و سروته اين مسئله را نمي توان با يك بيانيه و 
محروميت هم آورد. تيم ملي وزنه برداري پيشكسوتان اخيراً به به رقابت هاي قهرماني جهان در لهستان اعزام 
شده بود. اين تيم شش نفره يك مدال طلا و چهار نقره كسب كرد و به مقام پنجمي اين رقابت ها دست يافت. 
نكته اينجاست كه يكي از ورزشكاران اعزامي با ورزشكاري از رژيم اشغالگر قدس مسابقه داد و در نهايت نيز با 
او روي سكو رفت و حريف صهيونيست  خود را در آغوش كشيد! مصطفي رجايي، همان وزنه برداري است كه 
نايب قهرمان شد و روي سكو درحالي كه پرچم كشورمان را به همراه داشت با وزنه بردار رژيم اشغالگر روبوسي 
و خوش وبش كرد. اين رفتار دور از انتظار روي سكو در شرايطي اتفاق افتاده كه مربي، سرپرست و خود ورزشكار 
ايراني با اطلاع از حضور نماينده صهيونيست در وزن كشي شركت و وزنه بردار ما اقدام به مسابقه دادن با او كرده 
است. زير پا گذاشتن خطوط قرمز مسئله اي نيست كه به سادگي از كنار آن عبور كنيم. در بيانيه  فدراسيون 
وزنه برداري نيز روي اين نكته تأكيد شده است: »مواضع فدراسيون وزنه برداري همسو با مواضع نظام مقدس 
جمهوري اسلامي ايران است و اين فدراسيون ضمن در نظر گرفتن محروميت مادام العمر حضور در تمامی 
اماكن ورزشي براي ورزشكار خاطي )مصطفي رجايي(، سرپرست تيم اعزامي )حميد صالحي نيا( را نيز از سمت 
خود بركنار كرده و پس از بررسي هاي بيشتر با كليه خاطيان نيز برخورد جدي و قاطع صورت خواهد گرفت. 
بي شك مبارزه با رژيم غاصب صهيونيستي و حاميانش از اركان اصلي سياست راهبردي جمهوري اسلامي 
ايران است و در همين راستا فدراسيون وزنه برداري با پيروي كامل از آرمان هاي امام راحل)ره( و رهنمودهاي 
رهبر معظم انقلاب، رژيم نامشروع اسرائيل را به رسميت نمي شناسد و آن را به عنوان يك اصل خدشه ناپذير 

نظام براي ترويج روحيه مبارزه و اسلامي عليه صهيونيست ها سرلوحه خود قرار داده است.«
همچنين انوشيرواني، رئيس فدراسيون بابت اين اتفاق غيرقابل بخشش عذرخواهي كرده است: »حواشي 
پيش آمده قطعاً از نظر فدراسيون غيرقابل قبول و غيرقابل بخشش است. مواضع جمهوري اسلامي اولويت 
اصلي اين فدراسيون است. پس از اطلاع از اين اتفاق غيرقابل بخشش با خاطيان برخورد جدي صورت 
گرفته و ورزشكار خاطي به صورت مادام العمر محروم شده و بعد از بررسي هاي بيشتر با كليه خاطيان 
هم برخورد قاطع صورت خواهد گرفت. ضمن اينكه از اين پس تمامی فعاليت هاي كميته پيشكسوتان 
منحل خواهد شد. ضمن عذرخواهي از رهبر انقلاب، خانواده شهدا و همه مردم ايران قطعاً در خانواده 
وزنه برداري ديگر شاهد چنين اتفاق هايي نخواهيم بود.« انتظار می رود وزارت ورزش هم نسبت به اين 

اتفاق واكنش نشان دهد و از فدراسيون وزنه برداري توضيح بخواهد. 

هشدار قلعه نويي در آستانه اردوي شهريورماه

نظم و انضباط حرف اول و آخر را مي زند
اردوي شهريورماه تيم ملي بعد از بسته شدن پرونده هفته چهارم 

شميم رضوان
ليگ طي يكي، دو روز آينده آغاز مي ش��ود. اردوي��ي كه دو ديدار       تيم ملی

تداركاتي نيز در آن تعريف شده تا شاگردان قلعه نويي به هماهنگي 
لازم جهت حضور در جام ملت هاي آسيا برسند. اين اما تنها اردوي تداركاتي تيم ملي تا جام ملت ها 
نيست و ملي پوشان علاوه بر ديدار با بلغارستان )16ش��هريور( و آنگولا)21 شهريور(، تورنمنتي 

چهارجانبه نيز اواخر مهرماه در برنامه دارند كه به ميزباني اردن برگزار می شود. 
با توجه به اينكه هفته چه��ارم ليگ برتر ديروز به پايان رس��يد، اردوي تيم مل��ي فوتبال 10 يا 
11شهريور ماه آغاز مي ش��ود و ش��اگردان قلعه نويي بعد از برگزاري دو جلسه تمريني در تهران 
جهت برگزاري نخستين ديدار دوس��تانه خود در فيفادي شهريور ماه راهي بلغارستان مي شوند. 
اين ديدار در ورزشگاه هريس��تو بوتف شهر پلووديف انجام خواهد ش��د و طبق برنامه قرار است 
اكثر لژيونرها در اردوي بلغارستان به تيم اضافه شوند. دومين بازي تداركاتي تيم ملي در فيفادي 

شهريور در آزادي برگزار مي شود. 
 سرمربي تيم ملي اما قبل از برپايي اردوي شهريورماه تأكيد دارد كه مسائل انضباطي برايش اهميت 
زيادی دارد. او آب پاكي را روي دست بازيكنان ريخت و تأكيد كرد آنها صرف داشتن توانمندي هاي فني 
نمي توانند جايي در تركيب تيم ملي داشته باشند: »سعي كرديم با رصد دقيق بازي هاي ليگ و عملكرد 
لژيونرها، عدالت را در نظر بگيريم، نه به فضاي مجازي و نه به هيچ چيز ديگر هم كار نداريم، به طوري كه 
در فهرست گذش��ته 13نفر از ليگ و 11 نفر دعوت ش��ده به تيم ملي لژيونر بودند و اين باعث شد كه 
خيلي از لژيونرها مانند شجاع خليل زاده، كنعاني زادگان و حسين زاده و چند نفر ديگر به ليگ خودمان 
بازگردند. اين نشان مي دهد كه كادرفني تيم ملي، ليگ برايش مهم است، اما مسائل انضباطي برايمان 
اهميت بسيار دارد، به طوري كه شايد در اردوي جديد يك سري نفراتي باشند كه در اردوي قبلي نبودند. 
يك سري هم شايستگي داشتند در اردوي قبلي باشند، اما به خاطر يك سري مسائل نبودند. در مرحله 
جديد هم شايد يك سري به خاطر مسائل انضباطي نباشند. ما علاوه بر مسائل فني به مسائل اخلاقي 
و انضباطي در داخل زمين هم خيلي توجه داريم. در بازي با ژاپن در جام ملت ها 3بر صفر باختيم، در 
صورتي كه بازي نزديك بود. بازيكنان به جاي اينكه به بازي فكر كنند به س��مت داور رفتند و همين 

باعث شد گل بخوريم. نمي خواهيم ديگر هيچ وقت شاهد چنين اتفاقاتي باشيم.«

محرز شدن تخلف يك باشگاه ليگ برتري در 
خصوص عدم رعايت سقف بودجه سروصداي 
زي�ادي به پا كرده اس�ت، خصوصاً ك�ه ماجرا 
نه رايزني رس�انه ها به واس�طه كنار گذاشتن 
تكه هاي پازل  كه براساس بررسي  نمايندگان 
سازمان بازرسي كل كشور مشخص شده است. 
اواخر خردادماه بود كه رئيس فدراسيون فوتبال 
در نامه اي به سازمان ليگ خواس��تار ابلاغ نامه 
كميته انضباطي فدراس��يون به باش��گاه ها شد. 
نامه اي كه براساس آن كميته انضباطي رعايت 
مفاد س��ه دس��تور العمل ابلاغي به باش��گاه ها 
»دس��تورالعمل ناظر بر قراردادهاي ورزشكاران 
با باشگاه ها«، »س��قف بودجه جهت باشگاه هاي 
ليگ برتر بزرگس��الان« و »س��قف بودجه ليگ 
دسته اول« را براي تمامي اش��خاص حقيقي و 
حقوقي الزامي دانسته و عدم پايبندي و استنكاف 
از اجراي مفاد اين دستورالعمل ها و اقدام برخلاف 
آنها را تخلف محس��وب و قابل رسيدگي و اتخاذ 
تصميم در كميته انضباط��ي اعلام كرده بود. اما 
به نظر مي رسد برخي باش��گاه ها كه علاقه اي به 
تمكين از قانون و رعايت ابلاغيه كميته انضباطي 
فدراسيون نداشتند، امروز با اخطار جدي سازمان 

بازرسي كل كشور مواجه شده اند. 
         

البته هنوز رس��ماً نامي از هيچ باشگاهي برده نشده 
و س��ازمان بازرس��ي هم چند روز قب��ل در نامه اي 
محرمانه به فدراس��يون فوتبال به قراردادهاي يكي 

از باش��گاه هاي ليگ برتري ايرادات��ي وارد كرد، اما 
اش��اره هاي مكرر به صنعتي بودن باش��گاه متخلف 
نگاه ها را به سمت و س��وي خاصي برده است! علاوه 
بر آن، درخواست روابط عمومي باشگاه پرسپوليس 
به 3 ب��ر صف��ر ش��دن بازي ه��اي تي��م متخلف و 
دست آخر ش��كايت رسمي باشگاه اس��تقلال، رسماً 
نگاه ها را به سمت زردپوش��ان اصفهاني برد. هرچند 
كه پي��ش از به ميان آم��دن اين داس��تان ها، مالك 
 تراكتور در واكنش به س��قف بودجه باشگاه سپاهان 
)325 ميلي��ارد توم��ان( ادعا كرده بود ك��ه قرارداد 
يك بازيكن اين تيم براي فصل ج��اري 53 ميليارد 
تومان است و به اين شكل ادعاي مطرح شده توسط 
زردپوش��ان در خصوص رقم س��قف ق��رارداد را زير 
س��ؤال برده بود. باشگاه اس��تقلال اما تنها به گله در 
اين خصوص بس��نده نكرده و به صورت رس��مي از 
باشگاه س��پاهان بابت عدم رعايت س��قف قراردادها 
به كميته انضباطي فدراسيون فوتبال شكايت كرده 
است. خبري كه يكي از مديران باشگاه استقلال در 
گفت وگو با ايرنا آن را تأييد مي كند: »استقلال از عدم 
رعايت سقف قراردادها توسط برخي تيم ها مطمئن 
است. از اين رو باشگاه استقلال با توجه به مستندات به 
دست آمده عليه يك تيم ليگ برتري به سازمان ليگ 

و اركان قضايي فدراسيون شكايت كرده است.«
         

اعتراض هاي رس��مي و غيررس��مي به شايعات 
مطرح ش��ده در خصوص تخلف صورت گرفته، 
اما از سوي تيم صنعتي بي جواب نماند و از مدير 

روابط عمومي پرس��پوليس كه مدعي شده بود 
پرونده تيم ولخرج به كميت��ه انضباطي رفته و 
بايد طبق قانون جديد تمام بازي هايش 3 بر صفر 
شود، به كميته اخلاق فدراسيون فوتبال شكايت 
كرد. در پي اتفاقات اخير باشگاه سپاهان اصفهان 
اعلام كرد با توجه به توهين ها، افتراها، اقدامات 
مختلف رسانه اي و انتش��ار خبرهاي كذب عليه 
باشگاه سپاهان از سوي مصطفي لشگري، مشاور 
مديرعام��ل و مدير روابط عمومي پرس��پوليس، 
باشگاه فولاد مباركه سپاهان از او به كميته اخلاق 
فدراسيون فوتبال به صورت رسمي شكايت كرده 
و انتظار مي رود كميته محترم اخلاق مثل هميشه 
با دقت نظر و نگاه يك س��ويه، نسبت به اتهام ها، 
افتراها و ش��كايت هايي كه در چند روز گذشته 
سپاهان از افراد مختلف به اين كميته ارسال كرده 
با تسريع در عمل اقدام كند. سپاهان همچنين 
از يك روزنامه بابت اخباري كه در خصوص اين 
باشگاه به همراه كاوه رضايي و همسر اين بازيكن 

انتشار داده نيز شكايت كرده است. 
         

اواس��ط مرداد ماه بود كه مديرعامل آلومينيوم 
اراك مدعي ش��د در قالب قراردادهاي رسمي با 
چارچوبي كه فدراسيون فوتبال و سازمان ليگ 
تدارك ديدند، هيچ كس نمي توان��د از آن تمرد 
كند، ام��ا اين احتمال وج��ود دارد با روش هايي 
خارج از حوزه فوتبال، س��قف قرارداد به وسيله 
زيرميزي و پشت ميزي نقض ش��ود. در همين 

راستا ايسنا مدعي شد به اطلاعاتي دست يافته 
كه براس��اس آن باش��گاه صنعتي كه نامش اين 
روزها نقل محافل شده با يكي از بازيكنان تيمش 
قراردادي 5 ميليارد توماني بس��ته و با همس��ر 
آن بازيكن كه در يك رش��ته ورزش��ي ديگر در 
آن باشگاه فعاليت مي كند، قرارداد 15 ميليارد 
توماني منعقد كرده است تا به اين ترتيب بتواند 

سقف بودجه خود را در ليگ برتر رعايت كند. 
         

در پي انتش��ار اخبار متعدد در خصوص تخلف 
باشگاه صنعتي، مسعود سعيدي، مدير رسانه اي 
تيم س��پاهان روز گذشته با انتش��ار مطلبي در 
صفحه ش��خصي خود نوش��ت: »طب��ق اذعان 
مسئولان محترم فدراس��يون فوتبال و سازمان 
ليگ هم س��قف بودجه بازيكنان باش��گاه فولاد 
مباركه س��پاهان براي ثبت بازيك��ن جديد جا 
دارد و هم ليست بازيكنان تيم جاي اضافه كردن 
بازيك��ن را دارد. اينك��ه هنوز عده اي باورش��ان 
نمي شود يا نمي خواهند قبول كنند سپاهان در 
خصوص قراردادهای خود شفافيت و صداقت را 
رعايت كرده، ريشه در موضوعاتي دارد كه بايد به 
آن رسيدگي كرد. باش��گاه سپاهان نه قراردادي 
زير ميز دارد و نه ني��ازد دارد براي توجيه نتيجه 
نگرفتن به سمت ديگران حمله كند!« هرچند كه 
به نظر مي رسد جمله آخر بيشتر جنبه كل كل با 
رقبا و كنايه به مسئولان پرسپوليس و استقلال 

را داشته باشد!
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فريدون حسن

سرنخواستن استقلال دعواست!
تكليف تيم هاي ايراني حاضر در ليگ  قهرمانان آس��يا مشخص شده و 
براي حذف استقلال هم كاري از دست كسي برنيامد. پشيماني ديگر 
فايده اي ندارد و منطق حرف��ه اي مي گويد از حالا باي��د به فكر مجوز 
حرفه اي سال آينده بود، ولي متأسفانه در فوتبال ما اثري از اين منطق 
ديده نمي شود و خبر رسيده كه برخلاف ادعاها، وزارت اقتصاد و دارايي 

نيز مسئوليت استقلال را گردن نمي گيرد!
داستان دولتي بودن و از آن مهم تر مالكيت مشترك سرخابي ها سردراز 
دارد؛ سال هاس��ت هواداران را با وعده واگذاري و خصوصي سازي سركار 
گذاش��ته اند و مش��كلات به قوت خود باقي اس��ت. طبق ادع��اي وزارت 
ورزش، مش��كل مالكيت مشترك پرس��پوليس و اس��تقلال در آخرين 
روزهاي فروردين ماه حل و فصل شده است. براساس ادعاي مطرح شده، 
پرس��پوليس در اختيار وزارت ورزش قرار گرفت و استقلال هم به وزارت 
اقتصاد رسيد! اما روز گذشته يكي از خبرگزاري ها خبري به نقل از احسان 
خاندوزي، وزير اقتصاد و دارايي منتشر كرد مبني اينكه پيشنهاد مطرح 
ش��ده براي واگذاري آبي ها به اين وزارتخانه به تأييد نرس��يده اس��ت. با 
وضعيتي كه استقلال دارد صرف نظر وزارت اقتصاد از پذيرش مسئوليت 
اين باش��گاه قابل پيش بيني بود. هرچند اش��اره اي به علت رد پيشنهاد 
مطرح شده نشده، اما پرواضح است كه علت را بايد در آشفتگي مديريتي و 
بي سروسامان بودن اوضاع باشگاه استقلال جست وجو كرد. حذف از آسيا 
در حالي اتفاق افتاد كه نه مديريت وق��ت و نه قبلي، هيچ كس بابت آن از 
هواداران عذرخواهي نكرد و معلوم نشد مسبب اين اتفاق تلخ چه كس يا 
كساني بودند. هرچند كه همه مي دانستند س��وءمديريت هاي عميق در 
فوتبال چگونه باعث دومين حذف متوالي آبي ها از آسيا شده است. منتها 
وزير وقت ورزش تا آخرين لحظه حرف از درست شدن بحث مجوز حرفه اي 
استقلال مي زد و اميدهاي واهي مي داد. در آخر نيز همه وعده ها پوچ از آب 

درآمدند و آبي ها حضور در ليگ قهرمانان را از دست دادند. 
چند ماهي گذش��ته و تغييري در اوضاع ايجاد نشده اس��ت. وقتي تيمي 
نمي تواند مجوز حرفه اي از كنفدارسيون بگيرد، قطعاً با مشكلات اساسي 
مواجه است و برطرف كردن آنها و جلب نظر مسئولان آسيا آسان نخواهد 
بود، در نتيجه حتي يك لحظه را نيز نبايد از دست داد و براي جبران مافات و 
پيشگيري از تكرار آن بايد در جهت رفع موانع كسب مجوز حرفه اي حركت 
كرد. منتها حتي وعده سپردن استقلال به يك وزارتخانه ديگر نيز اجرايي 
نشده است! جدا از اينكه سپردن يك باشگاه دولتي به يك وزارتخانه، حتي 
به شكل صوري واقعيت دولتي بودن باشگاه را تغيير نخواهد داد، چالش هاي 
تيم آبي پايتخت به قدري زياد است كه سر نخواستن استقلال دعواست. با 
اين حساب متولي استقلال كماكان وزارت ورزش است. وزارتخانه اي كه 
با سرپرست اداره مي شود و منتظر روش��ن شدن تكليف معرفي كيومرث 
هاشمي به مجلس است. البته چندان فرقي هم ندارد؛ آن زمان كه وزارت 
ورزش، وزير داشت عزمي براي نجات سرخابي ها از دولتي بودن، مالكيت 
مشترك و مديريت اين بلبشو نبود. چند دهه مي گذرد و اگر سختگيري هاي 
جدي اي اف سي نبود، ش��ك نكنيد كه مسئولان همين وعده هاي الكي را 
هم نمي دادند. با اينكه همه مي دانيم مسئولان آسيا با هيچ تيمي شوخي 
ندارند و الك��ي به تيمي مجوز حرف��ه اي نمي دهند، ول��ي هيچ كس عين 
خيالش نيست. آقايان بيش��تر از آنكه براي گرفتن  مجوز حرفه اي تلاش 
كنند به دنبال ميانبر و جور كردن مدارك غيرواقعي هستند تا موضوع را 
موقتاً حل و فصل كنند و خود را ناجي فوتب��ال و تيم هاي پرطرفدار جلوه 
دهند. اين در حالی است كه عمر كلك هاي نخ نما شده ديگر به سرآمده و در 
اي اف سي دستمان رو شده است. دود سوءمديريت ها و بي كفايتي مديران 
مستقيماً به چشم هواداري مي رود كه تنها دلخوشي اش ديدن بازي تيم 
محبوبش در آسياست. دلخوشي كه سال هاست فداي وعده هاي دروغين 
افرادی مي شود كه خود را همه كاره فوتبال و ورزش مي دانند، اما توانايي 
گرفتن مجوز حرفه اي براي تيم هاي ريشه دارمان را ندارند، ولی همچنان بر 

صندلي هاي رياست چنبره زده اند. 

بهروز عطايي، س��رمربي تيم ملي واليبال 17 بازيكن را به اردوي 
آماده سازي اين تيم براي بازي هاي آسيايي و رقابت هاي انتخابي 
المپيك در برزيل دعوت كرد. سيدمحمد موسوي عراقي، محمد 
ولي زاده، مهدي جلوه، محمد فلاح، ج��واد كريمي، محمدطاهر 
وادي، علي رمضاني، برديا س��عادت، امين اس��ماعيل نژاد، صابر 
كاظمي، ميثم صالحي، اميرحسين اس��فندياري، پوريا حسين 
خان��زاده، ش��هروز همايونفرمن��ش، مبين نص��ري، محمدرضا 
حضرت پور و آرمان صالحي بازيكنان دعوت ش��ده به اردوي تيم 
ملي هس��تند. خط خوردن ميلاد عبادي پور، ام��ا از نكات جالب 
ليست اعلام شده است. بازي هاي آسيايي بيست و هشتم شهريور 
تا چهارم مهرماه در هانگژو و رقابت هاي انتخابي المپيك هشتم تا 

شانزدهم مهرماه در برزيل برگزار خواهد شد.

عبادي پور از تيم ملي واليبال خط خورد

جاي�زه بهترين بازيك�ن ليگ جزيره ب�ه ارلينگ 
هالند رس�يد. اتحادي�ه بازيكنان حرف�ه اي ليگ  
برتر انگليس، ستاره منچسترس�يتي را به عنوان 
بهترين بازيكن فصل 2023 – 2022 انتخاب كرد. 
مهاجم نروژي تابستان س�ال گذشته از دورتموند 
به منچس�تر نقل مكان كرد و اين آغ�از طوفانش 
در جزيره بود. اين س�تاره جوان كه از گلزني سير 
نمي ش�ود فصل گذشته براي س�يتيزن ها 52 گل 
به ثمر رساند تا يك تنه س�هم مهمي در قهرماني 
س�يتي در ليگ  برتر، جام حذفي و ليگ قهرمانان 
اروپا داش�ته باش�د. هالند با 36 گل  زده در ليگ، 
توانست ركورد بيشترين گل  زده توسط آلن شيرر 
و اندي كول را بش�كند. رقبای اي�ن بازيكن براي 
دريافت جايزه بهترين بازيك�ن فصل دي بروينه، 
روبن دياز، جان اس�تونز، اودي�گارد، هري كين و 
بوكايو ساكا بودند، اما همانطور كه انتظار مي رفت 
هالند با بيشترين رأي انتخاب شد. اين بازيكن يكي 

از شانس هاي كسب توپ طلا به شمار مي رود. 

از 
ادعاي تخلف 
 تيم صنعتي
 تا شكايت و

بيانيه نويسي 
سرخابي ها

حاشيه هاي يك نامه محرمانه!

شميم رضوان 

 دعواي مديريتي 
و پايمال شدن حق ژيمناستيك

قرار به حل مش��كلات ژيمناس��تيك تا قبل از بازي هاي آس��يايي بود، 
وعده اي كه به نظر مي رسيد به زودي عملي خواهد شد تا حسرت حضور 
در هانگژو مانند سه اعزام لغو شده به دل ورزشكاران نماند، دبيركل كميته 
 ملي المپيك مدعي بود اشكالات وارده به انتخابات ژيمناستيك را قبول 
كرده اند و خبر از احتمال تكرار انتخابات داده بود. همزمان مكاتباتي هم با 
فدراسيون جهاني براي حل و فصل اين معضل انجام شده بود، اما با توجه 
به اينكه بعيد نيست پاسخ FIG تا بعد از بازي هاي آسيايي طول بكشد، 
قرار به تعامل با رئيس سابق فدراسيون ژيمناستيك بود تا دو ملي پوش 

اين رشته شانس حضور در هانگژو را از دست ندهند. 
بعد از پايان دوره مديريت چهار ساله اينچه درگاهي، فدراسيون ژيمناستيك 
توسط چند سرپرس��ت اداره و در نهايت نيز عابد حقدادي به عنوان رئيس 
جديد انتخاب ش��د. اين در حالي اس��ت كه ايميل فدراسيون همچنان در 
اختيار رئيس قبلي است و به دليل برخي اشكالات، فدراسيون جهاني نيز 
اينچه درگاهي را رئيس مي داند. همين مسئله باعث ش��ده كارهاي اعزام 
ورزش��كاران به رقابت هاي مختلف كه بايد از كانال رئيس س��ابق پيگيري 
شود به س��رانجام نرس��د، اما با توجه به اهميت بازي هاي آسيايي هانگژو 
انتظار مي رفت كميت��ه  ملي المپي��ك و وزارت ورزش از طريق گفت وگو و 
برگزاري نشست، گامي براي حل مشكلات اين رشته بردارند تا ملي پوشان 
ژيمناستيك از حضور در هانگژو محروم نشوند. با وجود اين، صحبت هاي 
اخير مناف هاشمي نشان مي دهد مذاكرات راه به جايي نبرده است. دبيركل 
كميته ملي المپيك صراحتاً مي گويد: »ممكن اس��ت چند ژيمناس��ت به 
مسابقات اعزام نش��وند و از ليست نهايي بازي  هاي آس��يايي حذف شوند. 
اتفاقاتي كه در انتخابات ژيمناستيك رخ داده باعث شده دود آن به چشم 
ورزشكار برود.« مشكلات ژيمناستيك داستان تازه اي نيست و بي شك 
كميته ملي المپي��ك و وزارت ورزش بايد پيش از اينكه كار اين چنين 
بيخ پيدا كند وارد عمل مي شدند تا حق ورزشكاران در لا به لاي دعواهاي 
مديريتي خورده نش��ود. اما تعلل در پا پيش گذاشتن و پادرمياني كار 
را به جايي رساند كه حتي كميته هم ديگر اميدي به اعزام ملي پوشان 

ژيمناستيك به هانگژو ندارد، چه برسد به ورزشكاران!

دنيا حيدري 
  گزارش

اشرف  رامين

وعده دووميداني و اسكيت براي كسب مدال در هانگژو

توقع طلا از فوتبال خواسته سختي است
دووميدان��ي، فوتبال و اس��كيت س��ه فدراس��يوني بودند كه روز گذش��ته 
نشس��ت هاي خبري خود قبل از اعزام به هانگژو را در كميته  ملي المپيك 
برگزار كردند. به گفته سرپرس��ت فدراس��يون دووميداني، مجموعاً هشت 
دووميداني كار )ش��ش مرد و دو زن( در بازي هاي آس��يايي حضور خواهند 
داشت. افشين داوري با اشاره به روند آماده سازي ملي پوشان گفت: »احسان 
حدادي، حسن تفتيان، مهدي پيرجهان، حسين كيهاني، حسين رسولي، 
مهدي صابري، فرزانه فصيحي و حميده اسماعيل نژاد نمايندگان دووميداني 
در هانگژو هستند. تمرينات به صورت جدي از ارديبهشت ماه آغاز شد و همه 
ورزشكاران را تحت پوش��ش قرار داديم. حضور در مسابقات قهرماني آسيا 
يك محك جدي براي ملي پوشان بود. نمايندگان ما به اوج آمادگي نزديك 

مي شوند. اميدواريم همه بچه ها نتايج مطلوبي كسب كنند.«
داوري در خصوص شرايط نفرات اعزامي اظهار داشت: »احسان حدادي روي 
اردويش در تهران تمركز كرده و اميدواريم با داشتن چهار طلاي بازي هاي 
آسيايي باز هم براي ما بدرخشد. حسن تفتيان در قهرماني آسيا برنز گرفت 
و در جهاني هم رشد قابل قبولي داش��ت. مهدي  پيرجهان در تركيه تمرين 
مي كند. حسين كيهاني به تازگي جايگزين رضا مقدم شده و حسين رسولي 
هم شرايط خوبي دارد. مهدي صابري نقره آس��يا را به دست آورده و انتظار 

داريم فرزانه فصيحي و حميده اسماعيل نژاد هم به نتايج دلخواه برسند.«
         

تيم فوتبال اميد فرصت هاي زيادي را براي آماده س��ازي بازي هاي آسيايي از 
دست داده است. رضا عنايتي از حساس��يت جامعه فوتبال نسبت به تيم اميد 
گفت. سرمربي تيم اميد بر اين مس��ئله تأكيد كرد: »بازي هاي آسيايي باعث 
حساسيت جامعه فوتبال شده اس��ت. حال  آنكه تيم اميد قبل از اين بازي ها، 
مسابقات مهمي در ازبكستان دارد. در حقيقت فرصت طلايي را از دست داده ايم. 
با امير قلعه نويي همسو هستيم و اميدواريم در هانگژو بدون جوسازي نتيجه 
خوبي بگيريم.« همكاري باش��گاه ها با تيم اميد نكته ديگري بود كه سرمربي 
اين تيم به آن اشاره داشت: »در تركيه اردوي خوبي داشتيم. از همه باشگاه ها و 
مربياني كه با تيم اميد همكاري كردند، تشكر مي كنم. نيمي از ظرفيت بازيكنان 
را از دست داديم، چراكه تيم ها در ليگ  قهرمانان آسيا حضور دارند. در غير اين 
صورت مي توانس��تيم با تركيبی قوي تر به بازي هاي آسيايي برويم. نمي توان 
باشگاه ها را مجبور كرد و آنها هم نبايد ضرر كنند. از طرفي اعتبار فوتبال ايران 
نيز مهم است و اين اعتبار نبايد ضربه بخورد. به نظرم اگر قرار نيست با تمام قوا 

در هانگژو به ميدان برويم، بهتر است تيم اميد اصلًا اعزام نشود.«
عنايتي در خصوص تحقق خواسته هايش افزود: »هرچه خواستم در حد توان 
در اختيارمان گذاش��تند، البته نه در حد ايده آل. فدراسيون فوتبال و كميته 
 ملي المپيك همسو هستند. حضور در تورنمنت هاي اخير اميدوارم كرد. يك 
ماه سخت را پيش رو داريم و اميدوارم باشگاه ها تعامل لازم را با تيم اميد داشته 
باش��ند. نگراني از بابت عدم نتيجه  گرفتن در هانگژو ندارم و اميدها با مربي 
خارجي نيز موفق نشده اند. عدم همكاري باشگاه ها و حتي سرمربيان تيم ملي 
بزرگسالان هميشه براي تيم اميد وجود داشته، درحالي كه اين تيم مي تواند 
برگي از تاريخ فوتبال ايران را ورق بزن��د. جواد نكونام هم دغدغه دربي هفته 
پنجم را دارد و من اين دغدغه اش را درك می كنم.« رضا عنايتي در واكنش به 
انتظار كسب مدال طلا از تيم اميد گفت: »اين توقع با توجه به كيفيت فوتبال 
كشورمان بزرگ نيس��ت، اما خواسته سختي اس��ت. ناكامي هاي سال هاي 
گذشته فني نبوده است. ازبكستان يكي از حريفانمان با برنامه پيش مي رود و 
حتي قرار است با اسپانيا بازي كند. حال آنكه در فوتبال ما نگاه ها كوتاه مدت 
است و اين نوع نگاه به فوتبال آسيب مي زند. انتظارات بالا در حالي است كه 
همه مي دانند ش��رايط چقدر سخت است. ليس��ت 23 نفري براي مسابقات 
ازبكستان و بازي هاي آسيايي قابل تغيير نيست. اگر باشگاهي بازيكنش را در 

اختيار تيم اميد نگذارد، مجبوريم با يار كمتر به هانگژو برويم.«
         

مجيد هنرجو وعده كس��ب چه��ار مدال در رش��ته اس��كيت را داد. رئيس 
فدراس��يون اس��كيت در صحبت هايش اظهار داشت: »رش��ته اسكيت در 
بخش هاي سرعت و فري استايل حضور خواهد داشت، چراكه با توجه به اعزام 
كيفي شانس زيادي براي كسب مدال دارند. طبق پيش بيني ها دو مدال در 
فري استايل و دو مدال در بخش سرعت كسب خواهيم كرد. اردوهاي تيم ملي 
از بهمن 99 آغاز شد و مجموعاً 24 مرحله اردو برگزار شده است. در اين مدت 
همه اسكيت بازان ايران بهترين نتايج را كسب كرده و مطمئنيم با سربلندي 

در هانگژو ثمره تلاشمان را می گيريم.«

هالند بهترين در جزيره
قاب


